

Referat

Sted: Hos Janni kl 19:00

Dato: 19/9-23

Alslev Sogns Borgerforening cvr.nr. 31804132 /Alslev Aftenskole cvr.nr. 40849823 /Alslev Ungdoms Klub cvr.nr. 43692127

<p>Deltagere: Janni Krusborg - JK (Formand) Hans Jørgen Mortensen – HJIM (Bestyrelsesmedlem) Heidi Overgaard – HO (Bestyrelsesmedlem) Sofie Helbo Madsen – SHM (Kasserer) Mads Korneliussen – MK (Bestyrelsesmedlem) Julie Lehnemann Iversen – (suppleant) Kurt Nielsen – KN (Suppleant) Christian Brix - CB (Næstformand)</p>	<p>Afbud: Hans J. Jacobsen - HJJ (Bestyrelsesmedlem)</p>
<p>1. Gennemgang og godkendelse af sidste referat</p>	<p>Underskriv sidste referat</p>
<p>2. Siden sidst</p>	<p>Kl. 19.00 kommer "flagmanden" fra Dansk faglæv og overrækker 4 flag som Mortensen har fået – stærkt arbejde.</p>
<p>3. Økonomi/kasser SHM</p>	<ul style="list-style-type: none">- Fremadrettet koster det 75 kr, hvis coop skal fremsende en kopi af en bon (hvilket vi skal have i vores regnskab)- Skal vi bibeholde Mobilepay ?? Gebyrer....- AUK beholder Mobilepay- Borgerforening og Byfesten afventer andre muligheder (Undersøgt af Janni)
<p>4. Evaluering Sankt Hans</p>	<p>Skal vi måske tænke nyt og lave en "sommerfest" i stedet ???? Hoppeborg, musik, øl og bål (hvis vi må) Hans Jørgen – Outtrup ????</p> <p>Der er et ønske om at holde Sankt Hans næste år. Det var varmt og tørt sidste år 2022, der var brandforbud, og vi aflyste derfor.</p>

	<p>Hvis dette sker igen, laver vi fælles picnic (Hvor folk kommer med tæpper, mad og drikke selv), eller et indslag med musik. Evt. kan man låne et telt og stille op i uvejrl eller til musik. Forslag om sommerfest kommer op igen til næste år.</p>
<p>5. Evaluering byfesten</p>	<ul style="list-style-type: none"> - Priser i Brugsen ??? Kan vi evt. handle, når der er tilbud og "betale os fra fryserieje hos fx Janni ???? - Der er bestilt og kommet et betalingskort til byfesten, for at undgå alle udlæggene til udvalgsmedlemmer. - Michelle "bør" have adgang til oneDrive, da hun er/bliver en stor del af det administrative vedr. byfesten. Det er vedtaget at Michelle får adgang, det undersøges hvor meget adgang der er nødvendig. (min. AUK og Byfest) - Politiet er informeret og der er kontakt til ssp. <p>Nye gode tiltag:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Der var 50 mennesker til seniorer spising - Refleturering var hyggeligt ca. 20 mand - Sidbord gik godt. <p>Forslag til næste år</p> <ul style="list-style-type: none"> - Der skal mere lys op til næste år. En ekstra lampe udenfor ved baren.
<p>6. FB/Insta</p>	<p>Insta kommer når der tid og luft til det. Husk lige når man sender billeder af noget, at der skal en lille beskrivelse med. Hvad, hvor, hvordan og hvor mange.</p>
<p>7. URVO</p>	<p>Der er møde i kommune på torsdag hvor Hans Jørgen og Hans Julius deltager med ideer om udvikling af Alslev. Referat følger.</p> <p>Hver gang der kommer en indbydelse fra kommune sender Janni den ud til bestyrelsen, så vi kan stille med medlemmer fra Borgerforening.</p> <p>Vi er ikke blevet udvalgt til udviklingsplan med kommune, men har søgt om at komme i betragtning til næste år.</p>

8. AUK	<p>Hvordan går det ???</p> <p>Janni er blevet kontakttet af Starup som er vilde med vores ide/de er selv ved at opstarite klub – måske de skal have en invitation til besøg i klubben. ???</p> <p>Varde kommune har, med Janni og Sofies godkendelse, sendt AUK's vedtægter videre til Starup. Kommunen roste os for en ihærdig indsats og opstart af klubben ☺</p>
9. Julebelysning	<ul style="list-style-type: none"> - Sælg andele - Vi har fået lov til at låne ASK's fondssøger, så vi kan søge nogle midler. - Spad gerne budskabet, så hvis der sidder nogle med nogle penge der skal bruges til sponsorer, så meid gerne ind.
10. Evaluering arbejdsdag/vedligeholdelsesdag på stier osv.	<ul style="list-style-type: none"> - Det var nogle gode dage - Der står lidt pæle hjemme ved Hans Jørgen, de bliver brugt før der undersøges om indkøb af nye pæle. - Der skal undersøges om der mangler nogle pæle på sortrute (måske ligger de i en robåd??) - På hvidrute skal der flyttes nogle pæle på efterspørgelse af lodsejer - Der bliver lagt nogle datoer op, til en ny arbejdsdag kun til stierne.
11. Forslag om loppemarked	<ul style="list-style-type: none"> - Se mail - Der er et godt forslag. - Vi vil gerne hjælpe med at spæde budskabet, men ønsker ikke at holde dette.
12. "regler" for OneDrive	<ul style="list-style-type: none"> - Husk at opdatere det vi har liggende, i stedet for at lave nyt..... - Tjek kodesedlen..... Er den opdateret ???? - Heidi hjælper Hans Jørgen med at komme på OneDrive
13. Evt.	<ul style="list-style-type: none"> - Vi skal lave et Engparken-udvalg ???? Lige nu er det Rune og Allan. - Er der nogen forslag til hvem det kunne være? Borgerforeningsbestyrelse ønsker ikke at tage opgave, men støtter op om dette. Heidi og Christina spørger sig for. - Kan vi lave et Facebook opslag og finder to tovholder for Engparken? Janni laver opslaget. - Kunne der lave et hold på ASK som var for frivillige? Hvor der kunne sendes beskeder ud til alle dem der ønsker alt hjælpe til i byen, men ikke ønsker at sidde i en forening. Christina undersøger og taler med ASK.

- Dinnsens Skovpark – der har været div opslag ang. ”forkert” brug.... Jeg har snakket med Villy.
- Brix og Janni har haft møde med Skovudvalget 19/9-23 kl. 9.30.
Der er talt om kommunikation mellem borgerforening og skovudvalget.
Christina eller Janni sidder med til skovudvalgsmøderne, så der er en med fra borgerforeningsbestyrelse.
Der er talt om forsikringer på skoven. Der en forsikring, og der følges op på om det er som det skal være. Dette gør Janni.
- Der er flere forsikringer der skal opdateres på ting borgerforening, byfesten m.m. har. Janni undersøger dette.
- Billede af Julie, så inforskærmen kan blive opdateret
- Hans Jørgen har fået sponsoreret flagstænger....
Der kommer 4 nye stænger til op af Forumvej.
Janni lavet et opslag med tak på Facebook.
- Hvem går rundt og giver velkommissedler? Der er en flyer fra Danske seniorer Alslev som skal sendes med. Christina og Hans Jørgen
- Er alle med fremadrettet?? Er vi tilfredse med opgaver??
Forsætter: Janni, Mads, Heidi, Julie, Hans Jørgen, Kurt, Hans Julius og Christina
Pause: Sofie til januar/februar
- Der er indkøbt en saude box, skal der købes en mikofon?
AUK, borgerforening og Byfesten deler betalingen.
- Kalender – skal vi lave omdeling? Kan der være en stor kalender/info tavle i Brugsen
- Julie bager kage og Heidi skriver referat til næste møde

Næste møde: 31/10

31/10-23

Janni Kuusboer

Hans Jørgen

Heidi Orynd

Hans J. Mortensen

Julie Linsen

Christina Brix